

Title (en)
Fitting

Title (de)
Beschlag

Title (fr)
Ferrure

Publication
EP 1120520 A2 20010801 (DE)

Application
EP 01101220 A 20010119

Priority
DE 10002679 A 20000124

Abstract (en)
The fitment (20) comprises an abutment for a door hinge connected to the door panel by fastening means comprising a contact bearing face (18) and an adhesive layer (16) which connects the bearing surface and an associated adhesive surface (17) on the door panel. The contact bearing surface comprises a single plane extending parallel to the plane of the associated adhesive surface on the door panel. A two part construction comprises a fixing part (3) having the bearing face and a bearing part (4) connected to support means and adjustable relative to the fixing part.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Beschlag (20) in Form eines Widerlagers für ein Band, ein Scharnier, eine Aufhängung oder ähnliches - Tragmittel - zum Tragen eines Türblatts (1) einer Tür, der über Befestigungsmittel (16, 17, 18) mit dem Türblatt (1) verbunden ist. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass das Befestigungsmittel aus einer Anlagefläche (22) und einer die Anlagefläche (18) und eine zugeordnete Klebefläche (17) am Türblatt (1) verbindenden Klebstoffschicht (16) besteht. <IMAGE>

IPC 1-7
E05D 5/02; E05D 7/04

IPC 8 full level
E05D 5/02 (2006.01); **E05D 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05D 5/0246 (2013.01); **E05D 7/04** (2013.01); **E05D 5/0238** (2013.01); **E05Y 2600/526** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01)

Citation (applicant)
EP 0875649 A2 19981104 - NOVOFERM PROD & VERTR GMBH [AT]

Cited by
EP2037070A1; EP1510163A3; US9049929B2

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 1120520 A2 20010801; **EP 1120520 A3 20011017**; **EP 1120520 B1 20040107**; AT E257539 T1 20040115; DE 10002679 A1 20010726; DE 50101275 D1 20040212

DOCDB simple family (application)
EP 01101220 A 20010119; AT 01101220 T 20010119; DE 10002679 A 20000124; DE 50101275 T 20010119